
Styrelsemöte Häggådalens Fiberförening

2019-11-06 Kl. 19.00 Lokal Framsidan

Dagordning 

§ 1 Mötets öppnande och notering av närvarande
Närvarande: Susanne, Krister, Mats, Örjan, Andreas 
Ej närvarande: - 

§ 2 Val av justerare
Andreas

§ 3 Godkännande av dagordning
Godkännes med tillägg; NAO avtalet

§ 4 Status

a) MKVAB - Anslutning för redundans till Hyssna
Vi måste ha tag i kartorna (kopior), eller göra nya, Susanne tittar på detta. 

b) Nya anslutningar
Backa gata 4 pågår. Klockaregårdsvägen 10 klart för drift.
Övriga anslutningsförfrågningar gås igenom. 

c) Tvist med Fiberbolaget?
Inget svar har kommit in från konkursförvaltaren ännu. 

§ 5 Beslut om inköp av nya lås till noderna.
Nya elekroniska lås behövs till noderna. Med dessa kommer nyckelhanteringen bli mycket enklare och säkrare. 
Nyckelkort eller kod till en telefonapp är nycklarna. Låsen kommer att installeras snart. 5000:- / dörr. 
Mats får i uppdrag att beställa och hantera nyckelsystemet.

§ 6 Ekonomi 
I dag kända transaktioner 2019-11-06

Kassa 2019-11-06             1 051 475:-

Kommande inbetalningar     14 630:-

           1 066 105:-



Kommande utbetalningar

Leverantörsfakturor 44 653:-

Moms september 20 413:-

65 066:-

Behållning           1 001 039:-

Fritsla 2019-11-06

§ 7 Övrigt 
NAO avtalet. När driftsattes nod 4? sista feb första mars 2017?
Omförhandla avtal? Vi ska bjuda in NAO för samtal. Efter nyår, Susanne bokar möte.
Alternativ drift. Forsätta själv. Köpa in tjänster, sälja hela nätet? Många frågor som vi måste ta tag i.

§ 8 Nästa möte  
4 december kl 19.00

§ 9 Mötets avslutande

Ordförande. Susanne Nystedt

…………………………………..

Sekreterare: Mats Uhlén Justeras: Andreas Göransson

………………..………………… ……………………………………..
 


